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【附件一】中華電信5G加速器團隊營運計畫書摘要

本文件撰寫注意事項：
1. 請針對各項摘要填寫(建議以中文撰寫)。
2. 可附加圖、表，但須有文字描述，請勿僅以圖、表直接呈現。
3. 交付本檔案時，請提供word檔 (勿轉成pdf檔)。另，請將原檔案名稱之 【Pitch】更改為貴公司中+英名稱，如【中華電信CHT】。

Notes on writing this document：
1. Each topic (It is recommended to write in Chinese.)
2. You can present through pictures and tables, but it must have a text description. Do not present directly with pictures and tables only.
3. Please provide this file in word format. (Do not convert it to pdf format.) In addition, please change the word -【Pitch】 of the original file name to the Chinese and English name of your company, such as 【Chunghwa Telecom CHT】.


5G加速器新創團隊公司簡介及產品資訊表
International 5G Accelerator Startup and Product Profile

	1. 企業名稱Company Name

	

	2. 公司品牌名稱Brand Name
說明: 大眾熟知的名稱，主產品、品牌或公司名稱的一部分 
Note: Familiar names to the public, or a part of business portfolio. 

	

	3. 主要產品Main Products
說明: 描述公司所提供的主要產品與服務是什麼，其他附加的產品與服務是什麼 
Note: Describe the main products/services your company offers, and other affiliated products/services. 

	


	4. 公司產品應用5G(專網)、DX(Digital Transformation數位轉型)、AI或ESG之相關功能Products Using Private 5G Network and Digital Transformation features.
說明: 描述公司運用 5G 專網、DX、AI或ESG之產品與服務有哪些，及其必要性與產品架構 
Note: Describe company products and services that employ the private 5G network, DX, AI or ESG as well as their necessities and product architecture.

	


	5. 關鍵字Keywords
說明: 對於公司描述性關鍵字標籤(例如，SaaS、電子商務、硬體製造、設計等) 
Note: Descriptive keywords or phrases related to the company, such as SaaS, e-commerce, hardware manufacturing, design, etc.. 

	


	6. 公司簡介Company Profile
說明: 簡短描述公司/品牌或產品定位或業務 
Note: Briefly introduce your company/brand, value proposition, or business portfolio. 

	


	7. 解決的痛點Resolved Pain Points
說明: 解決問題與需求的描述，其他附加價值 
Note:  Describe how the deployment resolves issues or needs, and other additional values. 

	


	8. 市場用戶Markets & Users
說明: 描述公司所針對的目標市場是什麼、市場規模及目標用戶 
Note: Describe target markets, market scale, and target users. 

	


	9. 商業模式Business Model
說明: 描述公司的商業邏輯、如何營利、主要的收入來源，以及未來的盈利能力 
Note: Elaborate why your business model works, how to generate income, and future profitability. 

	


	10. 競爭優勢Competitive Edges
說明: 相對其他競爭者量化或質化描述優勢 
Note: Describe qualitative or quantitative advantages compared to other competitors. 

	


	11. 經營現況Business Conditions
說明: 描述目前業務進展、客戶(用戶)數/收入/利潤等業務指標 
Note: Describe current business development, customer/user statistics, revenues, profits and other business indicators. 

	


	12. 團隊成員Team Members
說明: 經營團隊、創辦人、董事成員、顧問群等，可自行增加數量 
Note: Management team, founders, board members, advisors, and other stakeholders.
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